
Referat Brenderup Motion – 27/2-2024 
 

Formanden stillede spørgsmål ved hvad arbejde der kan forventes af bestyrelsen i løbet af året i 

foreningen. 

Casper DGI – Konsulent for fitness 

Foreningstjek ift. hvor er forening nu – Hvor vil vi gerne henad? 

Er vi enige som bestyrelse om hvad der skal ske med foreningen på den lange bane? 

Der blev gennemført en øvelse med bestyrelsesmedlemmerne, hvor der blev stillet spørgsmål til 

bestyrelsen omkring forskellige målepunkter - Eksempel: 

 

”Handlekraft” og ”Skabe rammerne for foreningsudvikling” blev valgt som de punkter bestyrelsen 

pegede på som det der skal fokuseres på i den kommende tid. 

  



Hvordan bliver vi bedre til det? 

 

Netværksmøde – Ebberup 18/4: 18.00-21.00 

General forsamling: Dato? 


